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Toelichting op het voorstel 

 

Inleiding 

Tijdens de raadsvergadering op 12 maart 2018 hebben de raadsfracties van ChristenUnie, PvdA, CDA, 

en Swollwacht gezamenlijk een motie (M13-1) ingediend met daarin een aantal vragen inzake een 

“Veilig en aangenaam uitgaansklimaat door terugdringen aantal incidenten”. Deze motie is 

aangenomen door de gemeenteraad. Dit naar aanleiding van het voorgenomen besluit om de 

sluitingstijden voor  zowel de natte als de doge horeca te verruimen. Deze regeling is per 1-4-2018 

ingevoerd. Gevraagd is om een evaluatie na een half jaar na invoering waarbij in de motie verder een 

aantal specifieke vragen zijn geformuleerd.  

 

Naar aanleiding van het voorgaande heeft de gemeentelijke afdeling Onderzoek & Informatie 

onderzoek ingesteld en een rapportage opgesteld. Deze rapportage is als bijlage toegevoegd. De 

navolgende specifieke vragen zijn in de motie geformuleerd: 

- Ten behoeve van een veilig en aangenaam uitgaansklimaat samen met de betrokken partijen 

te evalueren hoe de wijzigingen van de horecasluitingstijden in de praktijk uitpakt, 

- Het aantal en de aard van de incidenten te blijven monitoren en te onderzoeken welke 

mogelijkheden er zijn om incidenten in de uitgaansnachten terug te dringen en daarbij de 

invoering van een susteam af te wegen, 

- Hiervan na een half jaar verslag te doen aan de raad. 

Om antwoord op de vragen te krijgen is eind 2018 on-line onderzoek uitgevoerd onder bewoners van 

de binnenstad en horecaondernemers. Ook is het onderwerp aan de orde gesteld en besproken in de 

periodieke vergaderingen van de werkgroep KVO-U (Keurmerk Veilig Ondernemen-

Uitgaansgebieden). Het KVO-U is feitelijk de opvolger van het VOS en heeft als doel het realiseren en 

borgen van een veilig en schoon uitgaansgebied. De werkgroep bestaat uit vertegenwoordigers van de 

lokale horeca, Koninklijke Horeca Nederland (KHN), politie, brandweer, Centrum voor 

Criminaliteitspreventie en Veiligheid (CCV) en de gemeente. Daarnaast heeft de politie een 

vergelijkende analyse gemaakt op basis van geregistreerde incidenten in de binnenstad. 

Kernboodschap 

Vastgesteld kan worden dat de verruiming van de sluitingstijden ten behoeve van zowel de natte als de 

droge horeca niet heeft geleid tot toename van (gevoelens van) onveiligheid gedurende de 

uitgaansuren. Op basis van de huidige structurele inzet en samenwerking worden eventuele 

aanvullende initiatieven vooralsnog niet noodzakelijk geacht.     

Toelichting 
Geconcludeerd kan worden dat alle bevraagde partijen in meerderheid positief of neutraal staan ten 

opzichte van de gewijzigde sluitingstijden. De politie constateert geen opvallende stijgingen of dalingen 

van het aantal incidenten ten gevolge van de verruimde sluitingstijden. Gedurende het eerste kwartaal 

van 2018 (dus vóór de invoering van de gewijzigde sluitingstijden) is wel sprake geweest van toename 

van door de politie geconstateerde overlastincidenten. Deze worden toegeschreven aan het toen 

lopende project “De Confrontatie” waarbij specifiek is ingezet op dronken jongeren en jong 

volwassenen.  

file://///test.intern/Data/GezamenlijkY/Gemeente/Div/Handleidingen_WO/formats%20college-raad/html/informatienota%20voor%20college%20en%20raad%20handleiding.htm
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Tijdens gesprekken over de wijziging van de sluitingstijden is ook gesproken over de eventuele 

wenselijkheid inzake invoering van een susteam. De meningen hierover lopen uiteen. Een even groot 

aantal (horeca)respondenten vindt dit (zeer) belangrijk als (zeer) onbelangrijk. Vanuit het structurele 

samenwerkingsverband KVO-U, waarin dus én de  horeca én de gemeente zijn vertegenwoordigd, 

wordt in gezamenlijkheid aangegeven vooralsnog geen meerwaarde te zien in de vorming van een 

susteam. De inzet vanuit het KVO-U richt zich op onderwerpen die naar het oordeel van de werkgroep 

hogere prioriteit hebben. 

Communicatie 

Ten behoeve van het genereren van onderzoeksinformatie is gecommuniceerd met bewoners en 

horecaondernemers in de binnenstad, politie en met de werkgroep KVO-U. 

Vervolg 

Het onderzoeksrapport wordt geagendeerd ten behoeve van de werkgroep KVO-U waarbij 

aangegeven suggesties en verbeterpunten op haalbaarheid worden onderzocht. Ook voor het overige 

zal dit samenwerkingsverband zich, onder meer op basis van politiecijfers, blijven inzetten voor een 

veilig uitgaansgebied.  

Openbaarheid 

Deze nota is openbaar. 
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